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Protokół Nr XVI.2020 

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 lutego 2020 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, że obrady Rady 

Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda o godzinie 1513 otworzył obrady 

XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu e-sesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda po odczytaniu listy obecności 1 

stwierdził quorum Rady w liczbie 12 radnych (nieobecni na sali radni: Pan Marcin Pietrusiński,  

Pan Bogdan Janczarek i Pan Sławomir Kostka) i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda przedstawił porządek obrad 2  

i otworzył dyskusję. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z wnioskiem o: 

 dodanie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: 

 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli ze środków na doskonalenie zawodowe  

w 2020 r. oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane  
– Druk Nr 187, jako punkt nr 15; 

 przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami  
– Druk Nr 188, jako punkt nr 16; 

 wykreślenie z porządku obrad punktu 7 – Analizy systemu gospodarki odpadami komunalnymi  
w Gminie Halinów. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Marcin Pietrusiński, Pan Bogdan Janczarek i Pan Sławomir Kostka. 

Porządek obrad XVI sesji w dniu 27 lutego 2020 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

                                                
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2020 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2020 roku. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Zapoznanie z organizacją oraz realizacją zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży z terenu gminy 
Halinów. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Analiza systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Halinów. 

(Punkt zdjęty z porządku obrad) 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Halinów na lata 2020-2033 – Druk Nr 180 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów 
na 2020 rok  – Druk Nr 181 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mińskiemu – Druk Nr 182 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2020 roku – Druk 

Nr 183 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych  
z usługami opiekuńczymi – Druk Nr 184 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad przyznawania usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, odpłatności za nie, zwolnienia od opłat i trybu 

ich pobierania oraz zasad zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej – Druk  

Nr 185 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy 
Halinów – Druk Nr 186 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Halinów oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli  

ze środków na doskonalenie zawodowe w 2020 r. oraz form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane – Druk Nr 187 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, 
klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami – Druk Nr 188 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2019 roku. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 stycznia 2020 roku. 

19. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie  

od 27 stycznia do 26 lutego 2020 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 30 umów oraz  

18 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 01.02.2020 r. – I Mazowiecki Festiwal Piosenki Znanej i Nieznanej Struna 2020; 

 05.02.2020 r. – Spotkanie z Dyrektorem PGE Dystrybucja Rejon Energetyczny w Mińsku 

Mazowieckim Panem Jackiem Wysockim będące kontynuacją rozmów na temat skablowania linii 
średniego oraz niskiego napięcia na terenie gminy; 
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 07.02.2020 r. – Spotkanie z Wiceprezesem Zarządu ds. Operacyjnych PGNiG Panem Robertem 

Perkowskim dotyczące m. in. nowych technologii w ciepłownictwie oraz rozbudowy sieci 
gazyfikacyjnej na terenie gminy; 

 15.02.2020 r. – Walne Zebranie Sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie; 

 17.02.2020 r. – Dyskusja publiczna do wyłożonych do publicznego wglądu projektów miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Nowy Konik i Stary Konik oraz 
miejscowości Żwirówka; 

 22.02.2020 r. – Walne Zebranie Sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Cisiu. 

Na salę wszedł radny Pan Bogdan Janczarek. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował także o środkach finansowych w kwocie  

1,5 mln zł, które Gmina Halinów uzyskała z Unii Europejskiej w ramach dofinansowania na wymianę 

źródeł ciepła i budowę kolektorów słonecznych oraz instalacji fotowoltaicznych. Wniosek Gminy uzyskał 

największą ilość punktów w województwie mazowieckim. Projekt zostanie zrealizowany w bieżącym roku 

i dotyczy osób, które złożyły już wnioski o dofinansowanie do wymiany pieców. Jeśli jest więcej osób 

zainteresowanych dofinansowaniem do wymiany pieca, to Gmina Halinów po raz kolejny będzie ubiegała 

się o pozyskanie środków zewnętrznych. Wartość całego projektu wynosi ok. 2 mln zł, z czego samo 

dofinansowanie – ok. 1,5 mln zł. Mówca podziękował pracownikom Urzędu Miejskiego w Halinowie  

za bardzo dobre przygotowanie wniosku o dofinansowanie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o: 

 rozpoczęciu przebudowy ul. Dąbrowskiego i ul. Bema w Halinowie (w stronę Józefina), prace 

prowadzi firma TOMIRAF Sp. z o.o. Sp. k., na realizację zadania Gmina Halinów otrzymała 

dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych, wartość prac opiewa na kwotę ponad 1,5 mln zł, 
jeżeli wszystko pójdzie zgodnie z planem to zadanie zostanie zrealizowane do końca maja br.; 

 trwających pracach przy największej inwestycji Gminy Halinów – rozbudowie oczyszczalni 

ścieków w Długiej Kościelnej, prace prowadzi firma T4B Ekotechnologie Sp. z o.o., wartość 

kontraktu opiewa na kwotę ponad 22 mln zł, obecnie trwają prace w budynkach technologicznych 
oraz budowana jest sieć kanalizacyjna; 

 zakończeniu kolejnego etapu prac rewitalizacyjnych w budynku Domu Kultury w Halinowie, 
zadanie zrealizowała firma Shark z Mińska Mazowieckiego, prace zostały zakończone i rozliczone; 

 przygotowywaniu dokumentacji do złożenia wniosku w ramach tzw. „powodziówek” lub Funduszu 

Dróg Samorządowych na przebudowę ul. Bema w Halinowie (od ul. Kościuszki w stronę  
ul. Okuniewskiej); 

 trwającym ostatnim etapie budowy kanalizacji w Kazimierowie, części Mrowisk i Krzewiny, 
zadanie realizuje firma LESAN. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 ogólnopolskim konkursie „Do Hymnu” organizowanym przez Narodowe Centrum Kultury, którego 

celem jest propagowanie pieśni patriotycznych; do konkursu zakwalifikowało się 300 szkół z terenu 

całej Polski, w tym 40 szkół z samego województwa mazowieckiego, Powiat Miński będzie 

reprezentowała 1 szkoła – Zespół Szkolno-Przedszkolny w Okuniewie; ogromne gratulacje należą 
się dyrekcji oraz uczniom szkoły w Okuniewie; główna nagroda w konkursie to 20 000,00 zł; 

 pomyśle zorganizowania w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu konkursu historycznego  

z okazji stulecia Bitwy Warszawskiej, skierowanego do uczniów klas 7 i 8 szkół podstawowych  

z terenu powiatu mińskiego; mówca wyraził nadzieję, iż Starosta Powiatu Mińskiego objąłby 

konkurs swoim patronatem; przewidywane terminy przeprowadzenia konkursu to 5 i 8 maja 2020 r.  

w Cisiu. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, o liczbę wniosków złożonych przez mieszkańców Gminy 

Halinów na dofinansowanie do wymiany pieców? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że złożono ponad 100 wniosków, 

jednak część z nich nie spełniała kryteriów. Na kolejnej sesji lub posiedzeniu Komisji będzie można 

przedstawić szczegółowe dane. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski powiedział, że przedmiotem wniosku, na podstawie którego 

Gmina ubiegała się o dofinansowanie było wykonanie 147 instalacji takich jak: 23 kotły na biomasę,  

71 kotłów gazowych, 1 kocioł zagazowujący drewno, 2 kotły olejowe, 3 pompy ciepła, 25 instalacji 

fotowoltaicznych, 22 kolektory słoneczne. 

5. Zapoznanie z organizacją oraz realizacją zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży z terenu 

gminy Halinów 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska przedstawiła 

informację na temat organizacji oraz realizacji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży z terenu gminy 

Halinów. 

Radna Pani Anna Ludwiniak zapytała, kto był organizatorem wypoczynku? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska w odpowiedzi 

poinformowała, że organizatorem była firma Educate-Iwona Napiórkowska. 

Radna Rady Powiatu Mińskiego Pani Katarzyna Goździewska zapytała, ile dzieci uczestniczyło  

w akcji? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska odpowiedziała,  

że akcja zorganizowana była dla 144 dzieci. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac Komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno Przewodniczący 

poszczególnych Komisji: 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI BUDŻETU, ROZWOJU  

I OCHRONY ŚRODOWISKA 

 12.02.2020 r. – omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

 24.02.2020 r. – zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

27 lutego 2020 roku; analiza systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Halinów 

(posiedzenie wspólne z pozostałymi Komisjami Rady Miejskiej w Halinowie). 

Na salę wszedł Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński. 

Radny Pan Jan Papis Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

W okresie od ostatniej sesji zwyczajnej Komisja nie obradowała. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI OŚWIATY, ZDROWIA I SPRAW 

SPOŁECZNYCH 

 18.02.2020 r. – informacja o stanie ochrony i bezpieczeństwa obywateli oraz zapobiegania 

przestępczości w Gminie Halinów; zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 27 lutego 2020 roku; 

 25.02.2020 r. – zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

27 lutego 2020 roku. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

W okresie od ostatniej sesji zwyczajnej Komisja nie obradowała. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

 24.02.2020 r. – zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

27 lutego 2020 roku; analiza systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Halinów 

(posiedzenie wspólne z pozostałymi Komisjami Rady Miejskiej w Halinowie). 

7. Analiza systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Halinów 

(Punkt zdjęty z porządku obrad) 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2020-2033 – Druk Nr 180 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2020 rok – Druk Nr 181 

Projekty uchwał od druku nr 180 do 181 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował,  

że przedstawione projekty uchwał zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane podczas przed sesyjnego 

posiedzenia połączonych Komisji Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zapytał, czy pozyskane  

w kwocie 1,5 mln zł dofinansowanie, o którym wcześniej wspomniał Burmistrz Halinowa jest ujęte  

w omówionych projektach uchwał? 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń odpowiedziała, że jeszcze nie. Dofinansowanie zostanie 

wprowadzone do budżetu uchwałą na następnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy wykonanie oświetlenia na ul. Herbacianej i Klonowej oraz 

odcinku ul. Majowej (od ul. Hipolitowskiej w stronę Józefina) zostało ujęte w planie do realizacji? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że zakres przewidziany  

do realizacji może zostać przedstawiony na posiedzeniu Komisji, natomiast środki na wykonanie 

oświetlenia zwiększyły się o kwotę 200 000,00 zł z uwagi na niewykorzystanie całej puli pieniędzy  

w ubiegłym roku. 

Radni nie zgłosili uwag do projektów uchwał. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów  

na lata 2020-2033 – Druk Nr 180 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2020 rok  

– Druk Nr  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 
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10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 182 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, że projekt został 

omówiony podczas przed sesyjnego posiedzenia połączonych Komisji Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk  

Nr 182 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Halinów w 2020 roku – Druk Nr 183 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radny Pan Marcin Sukiennik odnosząc się do zapisu projektu uchwały dotyczącego zapewnienia 

całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt zapytał, do kogo 

zgłaszać takie zdarzenia? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że zdarzenia należy zgłaszać  

do zarządzania kryzysowego w Mińsku Mazowieckim kontaktującego się na bieżąco z pracownikami, 

którzy są wskazani do kontaktu z terenu gminy Halinów w przypadku takich sytuacji. 

Radny Pan Marcin Sukiennik poprosił, by krótka informacja na ten temat znalazła się na stronie 

internetowej Gminy Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że taka informacja powinna  

być na stronie wraz z numerami telefonów do zarządzania kryzysowego w Mińsku Mazowieckim. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2020 roku 

– Druk Nr 183 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku  

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi – Druk Nr 184 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad przyznawania 

usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, odpłatności za nie, zwolnienia 

od opłat i trybu ich pobierania oraz zasad zwrotu wydatków za niektóre świadczenia  

z pomocy społecznej – Druk Nr 185 

Projekty uchwał od druku nr 184 do 185 omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zapytał, jaki jest koszt 

umieszczenia przez Gminę jednej osoby w schronisku? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że jest to koszt w wysokości ok. 2 000,00 zł. 

Radni nie zgłosili uwag do projektów uchwał. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi – Druk Nr 184 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych, odpłatności za nie, zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania  

oraz zasad zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej – Druk Nr 185 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

Statutu Gminy Halinów – Druk Nr 186 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Halinów – Druk 

Nr 186 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Halinów oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie nauczycieli ze środków na doskonalenie zawodowe w 2020 r. oraz form 

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane – Druk Nr 187 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda nawiązując do posiedzenia 

Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz wcześniejszej analizy sprawozdania dotyczącego 

miejsc, w których nauczyciele są szkoleni, poprosił, by dyrektorzy szkół z tereny gminy Halinów zwracali 

uwagę na wiarygodność placówek przeprowadzających szkolenia. 

Radna Pani Anna Ludwiniak zapytała, czy ktoś z Dyrektorów szkół mógłby zabrać głos w sprawie? 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego (ZSP) w Okuniewie Pani Wioletta Ceglińska ad vocem  

do wypowiedzi radnego Dawida Wojdy, odniosła się do przepisów prawa oświatowego oraz karty 

nauczyciela nakładających na nauczycieli obowiązek uczestnictwa w szkoleniach. Ponadto każda 

jednostka, do której skierowany jest nauczyciel powinna mieć akredytację wojewódzkiego kuratora 

oświaty. Obecnie nie wolno wysyłać nauczyciela do jednostki, która nie posiada takiej akredytacji. 

Jednocześnie mówczyni poinformowała, iż udział nauczycieli w szkoleniach jest uprzednio zaplanowany  

i zatwierdzony uchwałą rady pedagogicznej. Plan dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

składany jest do organu prowadzącego w terminie do końca października danego roku. Jest to również 

zgodne z rocznym planem wspomagania ujętym w rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej  

w sprawie doskonalenia nauczycieli. Każda szkoła przyjmuje określony kierunek działania, związany 

także z polityką oświatową państwa. Pani Wioletta Ceglińska powiedziała, że obrany przez ZSP  

w Okuniewie kierunek jest zgodny z ogólnie przyjętą polityką i dotyczy różnego rodzaju uzależnień. 

Następnie Dyrektor ZSP w Okuniewie odnosząc się do studiów podyplomowych powiedziała,  

iż dyrektorzy szkół nie mają wpływu na jakość kształcenia placówek, które mimo wszystko uzyskały 

zgodę na kształcenie nauczycieli. Mówczyni zwróciła uwagę na panujący obecnie bardzo duży problem 

kadrowy. W samym województwie mazowieckim brakuje ponad 1100 nauczycieli. Nauczyciele odchodzą 

z zawodu, a dyrektorom szkół ciężko jest znaleźć nowych pedagogów, zwłaszcza w trakcie roku 

szkolnego. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pani Ceglińska wskazała również na duże problemy 

wynikające z konieczności zatrudnienia nauczyciela wspomagającego.  

Radna Pani Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi zwróciła uwagę, iż pracujący nauczyciele uzyskali 

już stopnie naukowe magistrów, a podejmowane studia podyplomowe są jedynie traktowane jako drugi 

dodatkowy kierunek. Mówczyni powiedziała, że podjęcie się trudu nauki drugiego kierunku zależy  

od samego nauczyciela. Pani Anna Ludwiniak zauważyła także, iż omawiany projekt uchwały powinien 

był zostać podjęty do końca stycznia bieżącego roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda stwierdził, iż jego 

przedmówczynie nie odniosły się do jego poprzedniej wypowiedzi. Mówca powiedział, że jego zdaniem 

dyrektorów szkół powinno obchodzić, na jakiej uczelni podnosi swoje kwalifikacje nauczyciel pracujący 

w szkole. Według radnego kryterium wysokości opłaty za studia jest niewłaściwe, bowiem najtańsze  

nie znaczy najlepsze. 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie Pani Wioletta Ceglińska powiedziała,  

że nauczyciel może zostać wysłany przez dyrektora szkoły do konkretnej uczelni, jednak nie ma pewności, 

w jaki sposób kształcą w danej placówce. Ponadto mówczyni zwróciła uwagę, iż bardzo wielu 

wykładowców z renomowanych państwowych uczelni wykłada także na innych prywatnych uczelniach, 

które są mniej znane. Jednocześnie każdy, kto chce zdobyć wiedzę, zdobędzie ją wszędzie, niezależnie  

od tego, czy będzie to państwowa, czy prywatna uczelnia. Program kształcenia w każdej uczelni  
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jest taki sam. Dyrektor ZSP w Okuniewie podkreśliła, iż bardzo ważne jest nie tylko samo zdobycie przez 

nauczyciela dodatkowego wykształcenia, lecz podejście nauczyciela do ucznia, sposób przekazywania 

wiedzy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda powiedział, że taka odpowiedź 

go satysfakcjonuje. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska odnosząc się  

do wypowiedzi dotyczącej nieprzygotowania przez referat oświaty projektu uchwały w przedmiocie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, powiedziała, że referat przygotował 

uchwałę, jednak nie została ona podpisana przez radców prawnych z uwagi na aktualne orzecznictwo 

sądów ukierunkowane na wydawanie zarządzeń w przedmiotowej sprawie. Ponadto referat edukacji 

przygotował zarządzenie, zgodnie z wnioskami dyrektorów szkół. Mówczyni powiedziała,  

że ustawodawca przyjął iż kształcenie w kierunku wychowania przedszkolnego będzie odbywało  

się na jednolitych studiach magisterskich i podyplomowych. Kierownik Referatu zauważyła, że problem 

braku nauczycieli wychowania przedszkolnego jest i będzie trwał nadal, zważywszy na zrównanie 

kwalifikacji nauczyciela edukacji wczesnoszkolnej oraz wychowania przedszkolnego. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi Pani Targońska powiedziała, że plan dofinansowania musi być i ludzie muszą być 

kształceni. W kwestii doskonalenia mówczyni wskazała, że obejmuje ono również tworzenie sieci 

współpracy, wymianę doświadczeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński nawiązując do posiedzenia 

Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych, podczas którego obecny był radca prawny powiedział,  

że przedstawiono dwie możliwości rozwiązania problemu – poprzez zarządzenie burmistrza oraz uchwałę 

rady. Członkowie Komisji Oświaty zdecydowali o podjęciu przez Radę uchwały w przedmiotowej 

sprawie. Ponadto mówca odnosząc się do kwestii uczelni, powiedział, że nikt nie jest w stanie 

zweryfikować poziomu nauczania w danej szkole wyższej. Nauczyciele wybierają takie, a nie inne 

uczelnie z uwagi na środki finansowe. Jednocześnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

podkreślił, iż uczelnie oferujące wyższe wykształcenie mają akredytację Ministra Edukacji Narodowej. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli ze środków na doskonalenie 

zawodowe w 2020 r. oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane  

– Druk Nr 187 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu nadzoru  

nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami – Druk Nr 188 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami – Druk Nr 188 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia  

2019 roku 

Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 

2019 roku 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 stycznia  

2019 roku 

Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 stycznia 

2019 roku 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty.  

Nieobecny na sali radny Pan Sławomir Kostka. 

19. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda 

w dniu 27 lutego 2020 roku o godz. 1637 zamknął obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Dawid Wojda 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Klaudia Szulim 
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Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2020 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2020 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2020 roku. 

 

                                                
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


